
        Setkání starších spoluobčanů         Co nového ve vzhledu obce 
        Po roce s Trnkovjankou         Hasiči v roce 2014 
        Zájezd na severní Moravu         Jak ten čas letí 
  

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

    
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
     
 

Ročník XI I     Č íslo 3 

 

 

 

 

 

 

VYDÁVÁ OBECNÍ Ú ŘAD HROBICE  
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SETKÁNÍ STARŠÍCH SPOLUOBČANŮ 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

         Tak jako každoročně, nezapomněla naše kulturně - školská 
komise uspořádat posezení u dechové hudby. V neděli 21. září 
odpoledne jsme mohli naše starší spoluobčany přivítat v sále 
Hostince u Gajdošíků. O hodinu dříve dorazila do sálu 
na Hrobicích oblíbená kapela, Zlínská šestka se svými sólisty. 
V  kuchyni se připravovala dobrá večeře a tak nic nechybělo, 
aby se mohla rozproudit veselá zábava doprovázená tóny řízné 
dechovky. Jsme rádi, že zaměstnanci našeho Domova 
na Dubíčku nezapomenou přivést své obyvatele, aby se mohli 
přidat k družné zábavě. Tanečníci se zpočátku na parket 
nehrnuli, ale až probrali u svých stolů své strasti i radosti začal 
se parket plnit. Samozřejmě pořadatelé nezapomněli roznést 
řízek s bramborovým salátem a nechyběla ani káva s chutným 
zákuskem. Pořadatele trochu mrzí, že se někteří občané stydí 
přijít se pobavit a komentují to slovy „ještě nejsem tak starý“. 
Nikoho nechceme nutit, ale příště je rádi uvidíme. Na závěr chci 
poděkovat Zlínské šestce i všem ostatním, kteří nám 
pomáhali.  
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PO ROCE S TRNKOVJANKOU 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

V polovině prázdnin 3. srpna pozval obecní úřad 
a kulturně školská komise k nám na Dubíček Trnkovjanku 
se svými zpěváky. Přátelské posezení při dechovce se 
v loňském roce všem líbilo a tak se pořadatelé rozhodli tuto 
akci zopakovat i v letošním roce. Slunečné srpnové nedělní 
odpoledne přilákalo necelých 150 milovníků tradiční 
dechové hudby. Dechovka z Kašavy ukázala svůj široký 
repertoár a zároveň jsme mohli obdivovat i kvalitní přednes. 
K dobré náladě a spokojenosti návštěvníků přispěli 
pořadatelé i hojně zásobeným občerstvením. Velké oblibě 
přispěla udírna, pikantní guláš a nechyběly chlazené nápoje, 
kterým vévodilo točené pivo. Během odpoledne na parketu 
přibývalo tanečníků a ostatní si s kapelou rádi zazpívali. 
Zvuk dechovky se nesl celými Hrobicemi a do dálky bylo 
slyšet i potlesk posluchačů, kterým odměňovali kapelu 
i  jejich zpěváky za každou písničku. Počasí přálo celému 
odpoledni a tak se mohlo tancovat a zpívat až do večerních hodin. V našem okolí se s takovou akcí nesetkáváme, 
a tak příznivci dechové hudby musí za svými oblíbenými písničkami dojíždět dost daleko. Pokud bude v naší obci zájem 
uspořádat podobnou akci i v příštím roce, rádi se o to postaráme. Nezbývá mi než poděkovat všem, co se na přípravě 
i realizaci podíleli a našemu výletišti ještě více takto zdařilých akcí.  
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ZÁJEZD NA SEVERNÍ MORAVU  
 

Tak jako každoročně i letos obecní úřad a kulturně – školská komise uspořádala 
koncem prázdnin zájezd. Z pěti nabídek, které nám zaslala cestovní kancelář RAPANT 
Zlín, jsme si nakonec vybrali tajuplný hrad Sovinec, nazývaný i jako „Soví hrad“, 
Pradědovu galerii u Jiříkova na Rýmařovsku a historickou část města Olomouce. 

Odjezd byl tradičně stanoven na 7 hodin ráno, v sobotu 23. 8. 2014. Předně bych 
chtěl poděkovat všem zúčastněným, že byli dochvilní a nemuselo se na nikoho čekat. 
Cesta do obce Sovinec byla klidná, přece jen, v sobotu ráno je provoz minimální. 
Pan průvodce nás chvílemi upozorňoval na zajímavá místa naší krásné vlasti a občas byl 
i prostor na ranní „trnkovou medicínu“. 

Hrad Sovinec byl za třicetileté války výrazně opevněn a toto opevnění se dnes 
považuje za naše nejrozsáhlejší dochované hradní opevnění z té doby. Měli jsme štěstí, 
že na hradě byl právě v sobotu bohatý celodenní kulturní program, který se odehrával 
na 5. nádvoří. Kdo chtěl, mohl si prohlédnout hradní věž, ze které byl nádherný výhled 
do širokého okolí nebo si vyrazit, jako já, pamětní minci, na kterou mám díky své 
„šikovnosti“ vzpomínku dodnes. Nakonec jsme se stejně všichni sešli na 5. nádvoří, 
kde probíhala různá vystoupení herců, šermířů a dalších umělců ve středověkém duchu. Byli zde různí lapkové a kati při 

práci na loupežnické stezce, ale také princezny, tanečnice, hloupý 
Honza, bájný Kostěj a jiné legendární postavy. 

Velmi pěkná a vzrušující byla také sokolnická ukázka přeletu 
dravých ptáků. Jistě chápete, že tato vystoupení se líbila hlavně naším 
nejmenším a moc se jim odtud nechtělo. Samozřejmě my starší jsme 
si nemohli nechat ujít malé občerstvení v hostinci „U rytířů“. Pomalu 
jsme se chystali na krátký přejezd na naši 2. zastávku, kterou byla 
prohlídka unikátní galerie dřevořezbáře Jiřího Halouzky u obce 
Jiříkov, která je vzdálena necelých 5 km od hradu Sovince. 

Pradědova galerie je řezbářský unikát, kde jsou na ploše cca 
5 ha stovky nádherných výtvorů ze dřeva, mezi nimi i muzeum 
betlémů s největším betlémem na světě – 268 figur v životní 
velikosti. Hlavní dominantou je ovšem plastika vládce Jeseníků – 
děda Praděda, která dosahuje výšky 10,4 m a váží asi 15 tun. 

Je vyrobena z 24 kusů lipových kmenů. Pradědova galerie je skutečně zajímavá a návštěva byla vhodná jak pro nás starší, 
kteří jsme obdivovali zručnost a nápady umělce, tak i pro naše nejmenší, kteří zde nalezli řadu prolézaček a kolotočů 
s vyřezávanými plastikami draků, krokodýlů a různých zvířat. Došlo i na koloběžky, autíčka a také fotografie 
se 4 metrovým medvědem.  

Už byl čas na oběd, a protože zdejší možnosti byly 
skromné a nemohly uspokojit takové množství účastníků 
zájezdu, rozhodli jsme se, že do Olomouce odjedeme dříve. 
Po přejezdu jsme asi za půl hodiny zaparkovali na autobusovém 
nádraží blízko centra „Šantovka“ a každý si mohl zvolit sám svůj 
program. Bylo plánováno osobní volno do 17:00 hodin. 

Někteří z nás navštívili Dolní náměstí, Horní náměstí a jiné 
významné historické památky. Na Horním náměstí je umístěna 
radnice s orlojem z 15. století, různé kašny a především památka 
UNESCO – sloup Nejsvětější trojice, postavený v roce 1740. 
Olomouc je opravdu krásné město a na jeho prohlídku nemůže 
pár hodin stačit. Největší problém ovšem nastal asi ve dvou 
restauracích, které jsme převážně obsadili, neboť obsluha nebyla 
schopná nás ani za hodinu a půl obsloužit. Díky dnešním 
telekomunikačním možnostem jsme i tuhle kritickou situaci 
zvládli a v pořádku, byť se zpožděním, se vydali domů. 

Návrat byl podle plánu asi v 18:30 hodin. Myslím si, 
že se zájezd velmi vydařil a všem se líbil. 

Na závěr bych chtěl poděkovat i panu řidiči a panu 
průvodci, kteří byli skvělí. Pomohli nám vytvářet dobrou atmosféru, ke které také přispělo i perfektní počasí. Doufám, 
že za rok opět zaplníme autobus a navštívíme další krásná a zajímavá místa.  
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František Gajdošík 



NOVINKY VE VZHLEDU OBCE 
 

Vážení spoluobčané. V letošním roce došlo k výstavbě několika prvků 
doplňujících vzhled naší obce. Jistě jste si při příjezdu do Hrobic všimli nových 
dřevěných mohutných cedulí s obecním znakem vítajících návštěvníky. Následně 
vyrostl v lokalitě Bráblov na bývalém smetišti nový dřevěný altánek určený 
k posezení při výhledu na široké okolí. Další novinkou, doufejme že ne 
však  poslední, je provedená rekonstrukce místa U obrázku, taktéž v Bráblově. 
Zdánlivě se může zdát, že všechny tyto novinky jsou pečlivě naplánovány a svým 
vzhledem předem projektovány jako sjednocující prvek při průjezdu naší obcí. 
Tak tomu však není. 

Jako zastupitelé jsme už delší dobu vedli debatu o nějakých „poutačích“ při 
vjezdu do obce. Každý občas vyletí z hnízda někam do světa a každý si jistě občas 
někde všiml, že mnoho obcí, nejen v našem regionu, se snaží nějak upoutat turisty 
či návštěvníky. A tak po mnoha návrzích a cenových nabídkách nakonec zvítězil 
v představách všech zastupitelů nápad Antonína Štefky, který se také realizace 
ujal, a výslednou podobu jistě znáte.  

Zanedlouho poté vyrostl v Bráblově altánek určený k zastavení jak pro pěší 
a cyklisty, tak i pro motorizované. Toto místo skýtá nádherný výhled do okolí 
a tak proč se jím nepochlubit. Na tento projekt jsme se snažili získat také dotaci, 

což  se  bohužel  nepo-
dařilo. Vyhlídku jsme se 
přesto rozhodli zbudovat 
z     vlastních prostředků. 
Tesařských prací se ujal 
Josef Langer z Ostraty, 
střechu realizoval pan 
Valerián taktéž z Ostraty 
a  stůl dodala Pila Mika 
ze Slušovic. 

Zatím poslední no-
vinkou je kompletní rekon-
strukce místa U obrázku. 

Desetiletí to byla pouhá kovová tyč s obrázkem Panny Marie Svatohostýnské. 
O okolní výzdobu se pravidelně starala paní Cecílie Huňová, bez její údržby 
by dnes obrázek možná ani neexistoval. Nápad toto místo zrekonstruovat vznikl 
již před mnoha lety. Nyní byl konečně realizován a nová dřevěná konstrukce, 
za pomoci našich hasičů, umístěna na své místo. V neděli 28. září tak došlo 
k neoficiálnímu předání klíče od hotového díla z rukou realizátora Antonína Štefky 
do rukou starosty obce.  

Nutno dodat, že pan Antonín Štefka nepožadoval za provedené práce žádný 
honorář, dle jeho slov „všecko dělal pro lidi a pro vzhled obce“. Snad se vám všem 
tyto nově zrealizované a opravené „prvky“ líbí a doufáme, že nebude v průběhu 
času docházet k jejich devastaci či ničení při zábavách apod. Děkujeme všem, 
kteří přiložili ruku k dílu a postarali se o vylepšení vzhledu naší obce a jejího 
okolí.                                                                                                    
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Zdeněk Kužela 



HASIČI V ROCE 2014  
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Hasičská sportovní sezona skončila a bohužel 

musím konstatovat, že byla nejhorší za posledních patnáct 
let. Zájem o hasičský sport, ale také o samotnou 
hasičskou práci, což je hlavně nezištná pomoc při růz-
ných akcích či brigádách, u dospělých členů značně 
upadá. 

Odrazem tohoto je také slabá výkonnost a zbytečné 
chyby, které se nám při stejném tréninkovém režimu 
v  minulosti vyhýbaly. V tomto si můžou ženy s muži 
podat ruce. Konkurence v požárním sportu nejenom 
v  našem 11. okrsku narostla do nebývalých rozměrů. 
Svědčí o tom také rekordní účast na naší pohárové soutěži 
47. družstev, ale také na dalších pohárovkách v okolí. 
Věkový průměr členů našich družstev je hodně přes 30let, takže mládí můžou konkurovat jedině zkušenostmi, ale ty nám 
v běhu bohužel nepomůžou.  

Přesto bych poděkoval všem, co je hasičský sport stále baví, zvláště pak mužům nad 35let, kteří jako jediní přivezli 
vítězný pohár z Březové, této soutěže se účastníme každoročně a poprvé se jí zúčastnilo také smíšené družstvo mužů a 
žen a obsadilo pěkné 4. místo. 

Naše družstva ml. a st. žáků zahájily sezonu okrskovou soutěží, která proběhla nezvykle už 3. května na Veselé, 
kde jsme čekali, že zúročí svoji píli při trénincích. Bohužel se tak 
nestalo, poděkovat můžeme špatnému počasí, které panovalo, 
ale  také vlastním chybám. Žáci se potom zúčastnili celkem 
8 pohárových soutěží a ve velké konkurenci si přivezli st. žáci 
1. místo - noční táborová soutěž Rusava, 2. místo získali ml. žáci 
doma na Hrobicích a 3. místo opět mladší žáci na Klečůvce. 

Chceme se dívat do budoucna s optimismem, máme 
v současnosti dvě družstva žáků a doufáme, že po nás zdárně 
převezmou štafetu požárního sportu a také budou platnými členy 
i v budoucích nelehkých letech.  
 

 velitel SDH Hrobice - Pavel Červenka 
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TRADIČNÍ POUŤ NA HROBICÍCH 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Neděle 14. září patřila tradiční pouti u kaple Panny Marie 
Sedmibolestné. Po mnoha letech stálého slunečného počasí nás 
letos čekalo deštivé počasí. Babí léto se čekat nedalo, a tak 
vypomohli hasiči a před kaplí postavili přístřešky pro muzikanty 
i ostatní věřící. Mši sloužil P. Mgr. Emil Matušů, a protože před 
mší prohlásil: "počasí je jiné" musel při bohoslužbě impro-
vizovat. Ke kapli i přes nestálé počasí přišlo dost věřících 
a do zvonečku se vybralo necelých sedm tisíc korun, které jsme 
věnovali na pořízení topení do kostela Narození sv. Jana Křtitele 
ve Slušovicích.   

 

OHLÉDNUTÍ ZA BESKYDSKOU SEDMIČKOU 
Dovoluji si ještě jednou se vrátit k události, které jsme se letos poprvé mohli díky Institutu Bazální stimulace 

a zejména díky PhDr. Karolíně Fríedlové  zúčastnit. Jednalo se o extrémní závod Beskydská sedmička, jehož cílem je, 
aby týmy složené ze dvou až tří závodníků zdolali 7 beskydských vrcholů ve vymezeném čase 30 hodin. Jedná se 
o neskutečně náročný závod, jehož trasa měří téměř 95 km s převýšením více než 5 000 m. Myslím, že zúčastnit se 
takového závodu chce hodně velkou motivaci, nasazení a že je to velká výzva. 

Součástí závodu je i charitativní akce Každý metr pomáhá. Do tohoto projektu byla společnost Dotek zapojena tím, 
že v cíli závodu – na pomyslné hoře K2 na frenštátském náměstí, měla umístěnu kasičku Veřejné sbírky na sprchovací 
lehátko pro naše imobilní klienty. Dali jsme si velký cíl, protože lehátko stojí 50 000,-  a to je pořádná výzva. Závodníci 
a ostatní účastníci nám do kasičky přispěli krásnou částku více než 17 500,-, Lukášové z týmu Dotek A uspořádali sbírku 
přes portál Darujme.cz a získali téměř 14 000,-.  Máme před sebou tedy ještě kus cesty, ale věříme, že se nám, právě díky 
Vám podaří lehátko zakoupit. 

Přispět nám můžete jakoukoliv částkou na účet Veřejné sbírky č.2300271637/2010, příp. na účet 
č. 1417558389/0800, nebo posláním dárcovské SMS ve tvaru DMS DOTEK na číslo 87 777. Za každý příspěvek 
upřímně děkujeme. 

Za společnost Dotek startovali v závodu 4 týmy. Nejlépe se umístil tým MissionPossible – Libor a Kristýna, kteří 
dokončili závod v čase 17:38:57 a skončili na krásném 43 místě. Dalšími pak byl Dotek A – Lukáš a Lukáš a Dotek B – 
Verča s Ondrou, kteří dorazili do cíle za 25 hodin a natočili pro nás zajímavé video: 

Posledním týmem, který nás svou účastí v závodě podpořil, byl JA – RO – Jarek a Roman, kteří sice závod 
nedokončili, ale i přesto jim patří velký dík. 

Ráda bych touto cestou poděkovala všem, kteří nám zachovávají přízeň a pomáhají nám pečovat o „naše“ seniory 
s láskou a úctou. Děkujeme 

Jarmila Zatloukalová, Dobročinný obchůdek Dotek 
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INFORMACE  OBECNÍHO  Ú ŘADU  
 

Volby do Senátu Parlamentu ČR a do obecních zastupitelstev 
 se budou konat v pátek 10. října 2014 od 14 do 22 hodin  
a v sobotu 11. října od 8 do 14 hodin. Případné druhé kolo voleb 
do Senátu Parlamentu ČR se uskuteční o týden později 17. a 18. října. 
V naší obci bude otevřena volební místnost již tradičně v budově mateřské školy.    

Pozvánka k volbám do Senátu Parlamentu ČR a do obecních zastupitelstev 
 



 

✦✦✦✦    6.prosince – Mikulášská diskotéka         ✦✦✦✦    13.prosince – Valná hromada SDH Hrobice 

 
 
 
 
 

 
 
 

  
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

JAK TEN ČAS LETÍ 
Nechce se tomu ani věřit, ale od slavnostního otevření víceúčelového hřiště za mateřskou školou uběhlo už deset 

let. Během této doby bylo hřiště intenzivně používáno a jeho povrch tak dostal pořádně zabrat. Kombinace zátěže a změn 
počasí způsobila postupné vlnění umělého trávníku a některé sporty se tak stávaly spíš „hrou na babu“, protože sportovec 
pořádně nevěděl, kam například tenisový míček poletí. V tomto roce dostalo hřiště tedy po zásluze a odsloužených letech 
dárek v podobě částečné výměny a revitalizace povrchu. Hrací plocha je teď rovnější a čistší. Tak sportovci, kašlete 
na „hru na babu“ a běžte si doopravdy zasoupeřit.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
   
 

 

 

 

 

 

 

HROBICKÝ ZPRAVODAJ  – informační zpravodaj obce Hrobice – vychází nepravidelně Ročník XII, číslo 3, ŘÍJEN 2014 
redakce a zpracování: Zdeněk Kužela, Milan Štefka 

tiskne: Zdeněk Hrbáček 
vydal: Obecní úřad Hrobice ve spolupráci s kulturně - školskou komisí. 

kontakt:  Obecní úřad Hrobice, Hrobice 92, p. Slušovice 763 15, IČO 00568571 
tel./fax: 57 798 33 06, internet: www.hrobice.cz, e-mail: hrobice@avonet.cz 

neprošlo jazykovou úpravou                N E P R O D E J N É                registrační číslo:   MK ČR E 14615 

Upozornění: Kdo nechce být uváděn ve společenské rubrice, nahlaste svůj nesouhlas na obecním úřadě. 

PŘIPRAVOVANÉ AKCE  

Naši jubilanti listopad – prosinec 2014 
 

Němcová Vlasta   91 let 
Kráčalík Josef    75 let 
Kratochvílová Emilie   70 let 
Křen Miloslav    70 let 
Stavinohová Helena   70 let 
 

Všem jubilantům srdečně blahopřejeme 
 

Úmrtí 
 

Minařík Inocenc           
Čest jeho památce 

 

Občané nově přihlášení k trvalému pobytu 
 

Buršíková Libuše          č.p. 136 
 

Občané odhlášení z trvalého pobytu 
 

Pavelka František       č.p. 123 
Pavelková Jarmila      č.p. 123 
Růpa Jakub                 č.p. 108 
Růpová Tereza            č.p. 108 
Růpová Lea                 č.p. 108 
Škrabálková Iva          č.p. 108 
 



 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Hrobický zpravodaj - Říjen 2014 - příloha 

ZE  ZÁPISŮ  ZASEDÁNÍ  ZASTUPIT ELSTVA  OBCE  
 

4/2014 - 15. 9. 2014 
 
K bodu 1 
Pan Milan Holík, lesní hospodář obce přednesl zprávu o hospodaření v lese. V letošním roce bylo dosud vytěženo 1 107 m3, 
z toho bylo 520 m3 nahodilé těžby (polomy) a 40 m3 zasažených kůrovcem. Hovořil o předpisu těžby na 10 let (lesní hospodářský 
plán), který je 10 960 m3. Těžba v dalších letech by měla být 500 – 600 m3 ročně, abychom měli rezervu pro případ „nahodilek“ 
a také zašetřili na další desetiletí cca 3 000 m3. Je to z toho důvodu, že v další dekádě nebudou takové tržby, ale náklady 
v pěstební činnosti budou vyšší než dnes. ZO vzalo na vědomí. 
 
K bodu 2 
Starosta obce seznámil ZO s jednáním, které proběhlo na Obecním úřadě v Hrobicích dne 6. 8. 2014 o bezúplatném převodu 
levobřežní lesní cesty v katastru obce Trnava (není vedena jako lesní cesta) ve vlastnictví LČR na majitele pozemků. Tento převod 
požaduje Lesní družstvo SG Janůvky, které je majitelem prvního úseku za hrází přehrady a vyvolalo jednání s LČR. Zdůvodňují 
to tím, že všechny ostatní společnosti (Lesní singulární společnosti I a II Březová, Singulární společnost Hrobice, Obec Hrobice, 
LČR) jezdí přes jejich pozemek a cestu ničí. Samozřejmě LČR tuto iniciativu uvítaly a rády by se zbavily odpovědnosti za cestu. 
Proto souhlasí i s bezúplatným převodem, byť v minulých letech tuto cestu nechtěli ani prodat.  
Usnesení č. 1/4/2014 - ZO schválilo (8 členů ZO pro), že nesouhlasí, aby Lesy České republiky bezúplatně převedly levobřežní 
lesní cestu okolo vodní nádrže Slušovice na majitele pozemků, na kterých leží. V případě, že obec bude muset s tímto převodem 
souhlasit, tak ZO schválilo (8 členů ZO pro), aby LČR předaly cestu Obci Hrobice jako parcelu, na níž je stanoveno, že se jedná 
o účelovou komunikaci a je oproštěna od všech břemen, a také schválilo (8 členů ZO pro), bezúplatný převod stavby pravobřežní 
komunikace na Obec Hrobice. 
 
K bodu 3 
ZO projednalo žádost stavebníka pana Tomáše Březíka, parc. č. 331/2 o schválení smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného 
břemene mezi E.ON ČR, s. r. o. a Obcí Hrobice (vlastník pozemku parc. č. 332/2 v k. ú. Hrobice na Moravě) za účelem umístění 
distribuční soustavy – kabelové vedení NN a za účelem jejího provozování. Název realizované stavby – „Hrobice, pan Březík, 
kabelová smyčka NN“. 
Usnesení č. 2/4/2014 - ZO schválilo (8 členů ZO pro) realizaci stavby s názvem „Hrobice, pan Březík, kabelová smyčka NN“ 
za podmínky, že rozvodná skříňka nebude zasahovat do obecního pozemku parc.č. 332/2 v k. ú. Hrobice na Moravě, ale bude 
umístěna na zídce a na pozemku parc.  č. 331/2 v k. ú. Hrobice na Moravě. 
 
K bodu 4 
ZO projednalo nabídku na svoz a likvidaci odpadu od společnosti SITA CZ a. s.  
Usnesení č. 3/4/2014 - ZO neschválilo (8 členů ZO proti) uzavřít smlouvu na svoz a likvidaci odpadu mezi společností SITA CZ 
a. s. a Obcí Hrobice. 
 
K bodu 5 
Starosta obce zhodnotil kulturní akce, které proběhly v červenci a srpnu. Nejdříve to bylo přátelské posezení s dechovou hudbou 
Trnkovjanka, které se uskutečnilo v našem areálu na Dubíčku v neděli 3. 8. 2014. Účast byla o trochu nižší než v loňském roce, 
ale na druhou stranu obec se dobře zviditelnila, neboť drtivá většina návštěvníků byla z okolních obcí. Všichni obdivovali 
náš krásný, udržovaný areál a byli velmi spokojeni s příjemnou atmosférou, na které, kromě účinkujících, měli velký podíl všichni 
pořadatelé, za což jim patří velký dík a slova uznání. Počasí bylo příjemné, a tak je jen škoda, že se nezúčastnilo víc našich 
občanů. 
Koncem prázdnin (23. 8. 2014) jsme jako každý rok uspořádali zájezd, tentokrát na hrad Sovinec, Pradědovu galerii u Jiříkova 
a do Olomouce. Zájezd splnil svůj účel, účast byla pěkná a hlavně se podařilo vzájemně sblížit naše občany. ZO vzalo na vědomí. 
 
K bodu 6 
ZO projednalo úpravu rozpočtu č. 3/2014. 
Usnesení č. 4/4/2014 - ZO schválilo (8 členů ZO pro) úpravu rozpočtu č. 3/ 2014. 
 
K bodu 7 
ZO projednalo veřejnoprávní smlouvu mezi Městem Vizovice a Obcí Hrobice, podle které bude Městský úřad Vizovice vykonávat 
namísto Obecního úřadu Hrobice v jeho správním obvodu přenesenou působnost v oblasti sociálně-právní ochrany dětí v celém 
rozsahu svěřeném obecním úřadům zákonem č. 359/1999 Sb., o sociálně - právní ochraně dětí, ve znění pozdějších předpisů. 
Usnesení č. 5/4/2014 - ZO schválilo (7 členů ZO pro, 1 člen ZO se zdržel hlasování, Rudolf Halaška) uzavření veřejnoprávní 
smlouvy mezi Městem Vizovice a obcí Hrobice o přenesené působnosti v oblasti sociálně - právní ochraně dětí v celém rozsahu 
svěřeném obecním úřadům zákonem č. 359/1999 Sb., o sociálně - právní ochraně dětí, ve znění pozdějších předpisů pro správní 
obvod Obce Hrobice. 
 


